
Nedre Lids samfällighetsförening 

Protokoll fört vid årsstämma i Nedre Lids samfällighetsförening lördagen den 2 juli 
2022 hos Jan Karlsson. 

Närvarande: Carl Johan Dalsman, Birgitta Sowatsch, Siegfried Nitzsche, Lena och Stefan 
Fredman, Maria Silva Dalsman, Jan Karlsson, Anita Stansert, Torbjörn Bäcklund, Erik 
Westergren, Hans Kärn, Hans Köhler. 

1. Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Till årsstämman har stadgeenlig kallelse gjorts genom utskick med e-post. 

3. Till ordförande resp. sekreterare för mötet valdes Carl Johan Dalsman och Erik 
Westergren. 

4. Till justering av protokollet valdes Birgitta Sowatsch och Siegfried Nitzsche. 

5. Föregående årsstämmas protokoll kommenterades och lades till handlingarna. 

6. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. I kassan finns i dag 12 702 kr. 
Föreningens inkomster består av medlemsavgifter enligt andelslängd. 2400 kr av kassan 
kommer från en frivillig, lika stor avgift/fastighet som är reserverad till en 
underhållsbudget för badplatsen, skild från den övriga ekonomin. Föreningens utgifter 
har under 2021 bestått av bankkostnader (1250 kr), hemsida (1320 kr), försäkring (965 
kr), grus (2625 kr) och material till underhåll av bryggan (549 kr).  

7. Revisionsberättelsen lästes upp och styrelsen beviljades ansvarsfrihet för år 2021.  

8. Styrelsen och revisorerna begär ingen ersättning. 

9. Styrelsen föreslog en budget om 8000 kr för samfällighetsföreningen avseende 2023.  
Budgeten ska täcka föreningens fasta kostnader (bankkonto, hemsida och försäkring hos 
Riksföreningen Enskilda Vägar) och vägunderhåll. 
Stämman beslutade enligt styrelsens förslag. 

10.  Som styrelseledamöter valdes Carl Johan Dalsman och Erik Westergren, vardera på två 
år. 

11.  Som revisorer valdes Evelina Westergren och Siegfried Nitzsche. 

12.  Till valberedning valdes Hans Köhler. 

13.  Vägfrågor. 
Vägen är i förhållandevis gott skick just nu. Det beslutades att grus ska läggas på från 
Lyckan och en bit upp mot transformatorn. Mindre ojämnheter och gupp på andra delar 
av vägen kan jämnas ut för hand.  
Den allra översta delen av den gemensamma vägen är också den brantaste och svåraste att       
underhålla. Den behöver åtgärdas. Det beslöts att ta kontakt med Kennet Andersson och 
Morgan Andersson för att få råd om hur man praktiskt kan göra (vilken typ av lastbil 
passar?, vilket material är bäst? osv.). Om möjligt bör ett mindre lass grus placeras 
ovanför den brantaste backen, att användas vid akut underhåll.  
Diket vid sidan om vägen från transformatorn och uppåt bör på sikt åtgärdas för att 
avrinningen ska fungera. En mindre grävare behöver användas för att underlätta arbetet. 
Det beslöts att Lena F. ska kontakta sin bror som har tillgång till en sådan och undersöka 



Nedre Lids samfällighetsförening 

om och i så fall när arbetet kan bli av. Jan K. känner också till någon i Väsby som har en 
större grävare.                                                                              

14. Badplatsen. 
Nyttjanderättsavtalet på gamla badplatsen gick ut den 1/7 i år. 
Det beslöts att lägga i bryggan på nya badplatsen senare under dagen (2/7). 

15. En gemensam arbetsdag för vägen och badplatsen beslutades till den lördagen den 16 juli 
kl. 10.00. 

16. Övriga frågor. 
Hans Kärn tog upp att det har hittats trasiga hundskitpåsar i soptunnorna. Inga 
hundskitpåsar ska slängas i soptunnorna. Sophämtningen ska i fortsättningen bli en 
stående punkt på årsstämmans dagordning. 
Inloggningsuppgifter till hemsidan ska mailas ut av Erik W. 
Att sätta markskruv i spetsen på bryggans stolpar ska undersökas. 
Det informerades om att medlemmar som under året har något man vill ta upp är 
välkomna att kontakta någon i styrelsen. Det finns också möjlighet att delta i ett av de 
möten som styrelsen har under året. 
 

17.  Årsstämman för 2023 sker hos Birgitta Sowatsch lördagen den 8 juli. 

Vid protokollet   Ordförande 

Erik Westergren   Carl Johan Dalsman 

Justeras    Justeras 

Birgitta Sowatsch   Siegfried Nitzsche


